
  

   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 10-2024 

 

Tid: Den 8 januari 2024. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Lisen Ekström, Leif 

Vennerström, Inger Högberg och Magnus Widén 

                   Närvarande suppleant: Ylva Tallqvist. 

  Frånvarande styrelseledamöter: Camilla Fritz. 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Lisen Ekström. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes. 

§6. Protokoll från möte nr 9-2023 godkändes. 

§7.         Ekonomi – Styrelsen har beslutat via e-post att vi för över 10 000:- från forskning och 

utbildningsfonden till hjärtundersökningsbidrag. 

  

Behållning på klubbens konton 2024-01-07  

  

Företagskonto 19 443,66 

Swish-konto 9 576,50 

Handkassa 0,00 

Placeringskonto 61 185,33 

SvIVK-Fond 1 745,30 

BPH-Fond 5 401,19 

Forskning och utbildningsfond 75 063,80 

Summa 172 415,78 

  

Antal medlemmar 2024-01-07  

  

Fullbetalande 162 

Familjemedlemmar 31 

Valpgåvomedlemmar 13 

Hedersmedlemmar 2 

Summa 208 



 

§8.  AHK – Magnus har börjat att renskriva anteckningar till RAS och har även haft kontakt med 

Per Lundström som bidrar med mer material. 

 

§9.       Rapporter och skrivelser –  

            22/11 In SKK – Remiss: Förslag till avtal för delegering av rasansvar. OBS!! Kan alla läsa 

igenom och i synnerhet de 3 sista sidorna före mötet. Jessica svarar och skickar in att vi 

tycker det är ok. 

               4/1 In Johanna Salomonsson – Föreläsningsserie om hur du hanterar besvärliga personer i 

din hundförening. Alla i styrelsen borde se den här. 

 

        §10.  Utställningar- Stora Specialen, Jessica håller kontakt med domaren och kollar flygbiljetter. 

 

 Tånga Hed – Lisen kollar så att det är ledigt när vi vill ha utställningen 30/6. Domare tillfrågas. 

 

 Floby – Domare klara, det blir Janneke Plomp: grupp 1,6,7 

 Jörgen Oinonen: grupp 2,4,9,10 

 Lasse Österlund: 3,5,8 

 

Magnus kollar med Lupus om vi kan få sponsring. 

Jessica kollar med skk om katalogprogram.  

  

  

          §11.     Kontaktombuden – Östra med Cissi har promenader var 5:e vecka hela året. 

 

   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Det blev tyvärr lite fel i vissa julannonser i tidningen, men det är 

även utlagt via Facebook med rättelse. 

 Jessica har lagt till de dokument som har ändrats på hemsidan, bla för hjärtundersökning. 

  

§ 13. Årsmötet – kommer att bli i Örebro på Örebro Brukshundsklubb lördag den 9 mars. Mer info 

kommer att läggas ut på hemsidan och på fb sidan. 

 Styrelsen börjar att skriva ihop alla dokument som behövs till årsmötet. 

 

§14. Övrigt- inget nytt. 

    

§15.  Nytt möte kommer att hållas: 5/2   kl. 19.00 

       19/2   kl. 19.00 

        

 

§16. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 



 

 

 

Idkerberget 8 januari, Ullis Andersers 

 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande Lisen Ekström, justerare 


